
PROTOKÓŁ NR VI/2021 

z obrad VI sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 24 czerwca 2021 r.  
w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu 

 

 
Obecni: 

1.   Na stan 15 radnych:    obecnych   15 
   nieobecnych    0 
   usprawiedliwionych   0 
 

2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Sekretarz Miasta 

Jolanta Sałęga, Skarbnik Miasta Dorota Przybyła, dyrektorzy jednostek organizacyjnych, 

Komendant Straży Miejskiej, Radca Prawny, naczelnicy wydziałów, kierownicy referatów 

Urzędu Miejskiego. 

 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej w dniu 27.05.2021 r. 
4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji zadań w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja o realizacji uchwał z poprzedniej sesji. 
6. Stanowiska, wnioski i opinie komisji. 
7. Wolne głosy. 
8. Ochrona powietrza. 
9. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej — według załącznika. 
10. Blok informacyjny. 
11. Zakończenie obrad VI sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 
 

Ad 1 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie ustawy 

o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r., art. 20 ust. 1 otworzył obrady VI sesji Rady Miejskiej 

w Bieruniu, które odbyły się w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że liczba obecnych radnych pozwala na prawomocne 
obradowanie. Przywitał wszystkich uczestniczących w obradach sesji rady.  
 
 
Ad 2 
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy wszyscy otrzymali zawiadomienie z zaproponowanym porządkiem 
obrad i projektami uchwał oraz czy wnoszą o jego poszerzenie, ograniczenie lub zmiany.  
 
Burmistrz Miasta zawnioskował o poszerzenie porządku obrad – dodanie do porządku obrad podjęcie 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nowy Targ. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie poszerzenie porządku obrad: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Radni jednogłośnie przyjęli zaproponowaną zmianę. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad z ustaleniem kolejności 
procedowania nad projektami uchwał: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Radni jednogłośnie przyjęli zmieniony porządek obrad. 
 
Ad 3 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z V sesji Rady Miejskiej, która odbyła się 
w dniu 27 maja 2021 r. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia WSTRZYM. 
7. Jurecki Stanisław ZA 



3 
 

8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 
 

Protokół został przyjęty większością głosów. 
 
Ad 4 
 
Burmistrz Miasta Krystian Grzesica poinformował o zmianach kadrowych i planowanych przyjęciach 
do Urzędu. Ponadto wspomniał o pozytywnej opinii Komisji Budżetu Województwa Śląskiego ws. 
zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Śląskiego, w których to ujęto 3 zadania, 
mające mieć miejsce na terenie Bierunia. Omówił również przeprowadzane inwestycje na terenie 
miasta, powiadomił o otrzymaniu  dofinansowania na modernizację budynków użyteczności publicznej 
oraz wspomniał o: rekrutacji do przedszkoli, zmianie częstotliwości odbioru odpadów zielonych, 
nowym połączeniu metropolitalne na trasie Bojszowy –Katowice, sprzedaży działki na terenie Lędzin, 
oraz sytuacji finansowej spółki BPIK. 
Burmistrz Miasta poinformował również, że w związku z wnioskiem OSP Bieruń Nowy gmina deklaruje 
pomoc finansową na zakup ubrań specjalnych oraz określił stan prac zespołu ds. opracowania założeń 
do dokumentacji związanej z budową siedziby Muzeum Miejskiego w Bieruniu. 
Radny Piotr Świerkosz zgłosił uwagę do ogłoszenia dotyczącego sprzedaży działki w Lędzinach, 
natomiast radny Jarosław Mokry, prosił o przedstawienie informacji na jakie lata została 
zaproponowana realizacja wspomnianych przedsięwzięć w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Województwa Śląskiego oraz zapytał o źródło środków finansowych.  
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta. 
 
Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł przedstawił zgłoszone projekty w ramach „Zielonego Budżetu” 
z podziałem na etapy weryfikacji: 1. ocena formalna, 2. ocena merytoryczna dot. wysokości kwot  
i objętych projektem terenów, 3. wybór powołanego zespołu, gdzie brano pod uwagę poprawę 
estetyki w  mieście.   
Do tematu odniosła się radna Barbara Panek-Bryła oraz Przewodniczący Rady Marcin Nyga. 
 
Ad 5 
 
Sekretarz Miasta poinformowała, że uchwały podjęte na poprzedniej sesji zostały przesłane 
do organów nadzoru. Do tej pory nie wpłynęły żadne uwagi dotyczące tych uchwał.  
 
Ad 6 
 
Przewodniczący komisji: Bezpieczeństwa, Gospodarki, Społecznej i Finansów przedstawili tematy 
wiodące, wnioski i stanowiska podjęte na posiedzeniach komisji w czerwcu br. bez opinii dotyczących 
tematu głównego i projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji.  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że członkowie komisji w miesiącu czerwcu br. 
przeprowadzili kontrolę w Wydziale Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami oraz przedstawił 
wniosek podjęty na posiedzeniu komisji. 
Przewodniczący komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że komisja w okresie 
międzysesyjnym spotkała się jeden raz w związku z wpłynięciem skargi na Miejski Ośrodek Pomocy 
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Społecznej. Wnioskodawca wycofał skargę w przeddzień posiedzenia i w związku z tym, skarga zostaje 
pozostawiona bez rozpatrzenia.   
  
Przewodniczący Rady odniósł się do wniosku Komisji Rewizyjnej i zaapelował do Burmistrza Miasta 
o zorganizowanie spotkania ze spółką Master-Odpady i Energia. 
 
Ad 7 

W tym punkcie obrad głos zabrał Przewodniczący Rady Marcin Nyga. W pierwszej kolejności 
przedstawił projekt wniosku, dotyczącego darowizny na rzecz realizacji jednostki ratowniczo-gaśniczej. 

Do tematu odniósł się Burmistrz Miasta, który zaproponował zmianę terminu realizacji. Następnie 
radny Piotr Świerkosz zapytał o warunki darowizny oraz o możliwość innego sposobu przekazania 
nieruchomości, która zabezpieczałaby gminę w większym stopniu.  Odpowiedzi udzielili Radca Prawny 
Katarzyna Morawska-Paterek. Świerkosz oraz Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej 
i Nieruchomości Łukasz Odelga. Radny Damian Gerycki przychylił się do zaproponowanego wniosku. 

 

W podsumowaniu, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie następujący wniosek: 

Wniosek 1 

Rada Miejska w Bieruniu wnioskuje do Burmistrza Miasta o przygotowanie projektu uchwały 

ws. darowizny na rzecz Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego nieruchomości, tj. działki 280/100 obręb 

Ściernie o powierzchni 0,8 ha, pod realizację celu publicznego w zakresie realizacji jednostki 

ratowniczo-gaśniczej pod warunkiem zrealizowania przedmiotowej inwestycji do dnia 31 grudnia 

2026 roku.  

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił kolejne proponowane stanowisko. Omówił je Naczelnik Wydziału 
Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz Odelga. Wobec braku pytań, Przewodniczący Rady 
poddał pod głosowanie następujące stanowisko: 
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Stanowisko 1 

Rada Miejska w Bieruniu przyjmuje informację Burmistrza Miasta wynikającą z art. 37 ust. 8 ustawy 
z dnia 27 marca 2003 r o planowaniu i zagospodarowaniu tj. o zgłoszonych żądaniach o których mowa 
w art. 36 ust. 1-3 i ust. 5 i wydanych decyzjach, o których mowa w ust. 6-7. 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Stanowisko zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

W kolejności Przewodniczący Rady przedstawił temat stypendiów sportowych z podziałem na dwa 
warianty. Głos zabrał Burmistrz Miasta, który poinformował o wpłynięciu pisma z klubu sportowego 
KS Unia Bieruń w związku z finansowanie sportu. Wyjaśnień udzielił Dyrektor Bieruńskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Michał Żerdka. Radna Barbara Panek-Bryła przychyla się do wypowiedzi Burmistrza 
Miasta aby temat stypendiów został dogłębnie przeanalizowany a decyzja została podjęta w miesiącu 
sierpniu br. Do tematu stypendiów odniósł się radny Edward Andrejczuk z porównaniem Gminy 
Bieruń do miasta Suwałki. Na zakończenie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie następujący 
wniosek: 

 

 

Wniosek 2 

Rada Miejska w Bieruniu stoi na stanowisku aby kwestie stypendiów, nagród i dotacji sportowych 
omówić na posiedzeniu Komisji Społecznej w miesiącu sierpniu i wnioskuje do przewodniczącej komisji 
o przygotowanie odpowiednich materiałów dla radnych w celu podjęcia decyzji. 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
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14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Radny Piotr Świerkosz zapytał o kwestię wyłonienia wykonawcy na realizację projektu przebudowy 
Przedszkola przy ul. chemików 39. Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta.  

Następnie Piotr Świerkosz wniósł na zmianę terminu posiedzenia Komisji Gospodarki w miesiącu 
sierpniu. Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego: 

Wniosek 3 

Wniosek o przeniesienie Komisji Gospodarki w miesiącu sierpniu na dzień 23.08.2021 r. 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Radna Barbara Panek-Bryła powiadomiła, że otrzymała wniosek od mieszkańców ul. Licealnej, który 
kieruje do Burmistrza Miasta z prośbą o pozytywne rozstrzygnięcie.  

W kolejności zgłoszeń głos zabrał radny Damian Gerycki, który zaapelował o wstrzymanie konkursu 
na nową nazwę Regionalnego Centrum Kulturalno-Gospodarczego "Remiza" podając szereg 
argumentów. Do rzewnej dyskusji dołączyli: Przewodniczący Rady, radny Walenty Magiera, radny 
Piotr Świerkosz, radna Natalia Grosman, Zastępca Dyrektora Bieruńskiego Ośrodka Kultury Adam 
Kondla. W podsumowaniu poddano pod głosowanie następujący wniosek: 

Wniosek 4 

Rada Miejska wnioskuje do Burmistrza Miasta o wstrzymanie konkursu na zmianę nazwy 
Regionalnego Centrum Kulturalno-Gospodarczego "Remiza" oraz zmianę nazwy tego obiektu na Dom 
Kultury „Remiza”. 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward PRZECIW 
2. Bobla Walenty WSTRZYM. 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka PRZECIW  
5. Gerycki Damian ZA 
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6. Grosman Natalia PRZECIW 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin PRZECIW 
11. Panek-Bryła Barbara PRZECIW 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 9 głosów  przeciw – 5 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Wniosek został przyjęty większością głosów, przy 9 głosach za, 5 przeciw i 1 wstrzymującym się.  

 

Przewodniczący Rady poruszył kwestię odkomarzania gminy. Zapytał o sposób realizacji wniosku 
Komisji Bezpieczeństwa. Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta oraz w uzupełnieniu Naczelnik 
Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Agnieszka Sklorz. Do tematu odniósł się 
w pytaniu dotyczącym oprysku ogrodów działkowych radny Piotr Świerkosz. Wyjaśnień udzieliła 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Agnieszka Sklorz oraz Burmistrz 
Miasta. Do tematu odniósł się radny Stanisław Jurecki, który poparł zdanie radnego Piotra 
Świerkosza. Radna Barbara Panek-Bryła przytoczyła sposób na komary, jakim są jerzyki i zapytała 
o możliwość budowania budek dla tych ptaków. Wyjaśnień udzielił Zastępca Burmistrza. Wobec 
dalszych pytań ze strony radnego Piotra Świerkosza, Burmistrz Miasta zgłosił, aby radny złożył 
zapytanie w tej sprawie a dostanie szczegółowych wyjaśnień na piśmie.  

 

Ad 8 
Tematykę ochrony powietrza (OZE, programy ograniczenia emisji) przedstawiła Naczelnik Wydziału 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Agnieszka Sklorz. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa przedstawił stanowisko podjęte na posiedzeniu komisji 

w czerwcu br. dotyczące odnawialnych źródeł energii. 

Głos w dyskusji zabrała radna Agnieszka Demska-Furgał, która poprosiła o doprecyzowanie materiału. 

Odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza. 

W kolejności radny Jarosław Mokry zwrócił uwagę na problem z jakością powietrza w Bieruniu. Do 

tematu odniósł się Przewodniczący Rady, który podkreślił, że gmina podejmuje szereg działań 

mających na celu poprawę jakości powietrza a następnie poddał pod głosowanie stanowisko: 

Stanowisko 2 

Rada Miejska w Bieruniu zapoznała się z działaniami Gminy związanymi z ochroną powietrza  

i pozytywnie je opiniuje.  

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław WSTRZYM. 
10. Nyga Marcin ZA 
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11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 1 głos  wstrzym. – 0 głosów 

Stanowisko przyjęte większością głosów.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady sesji i przeszedł do 9 punktu posiedzenia. 

Ad 9 

Rada przystąpiła do rozpatrzenia projektów uchwał: 
 

a) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Gminę Bieruń do realizacji Programu 
„Opieka wytchnieniowa” – edycja 2021. 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Kierownik Działu Interwencji i Pomocy 
Środowiskowej Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Marcela Odrobińska.  
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 
uchwały. 
Pytanie dotyczące ilości rodzin zadała radna Maria Sitko. Odpowiedzi udzieliła Kierownik Marcela 
Odrobińska. 
 
Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr VI/1/2021 została podjęta jednogłośnie. 
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b) w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bieruniu 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Kierownik Działu Interwencji i Pomocy 
Środowiskowej Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Marcela Odrobińska.  

 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji, poddano uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr VI/2/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

c) w sprawie zasad i trybu przeprowadzania Budżetu Obywatelskiego miasta Bierunia na 
rok 2022 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik Wydziału Promocji Miasta Magdalena 
Kutynia. 

 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Głos zabrał radny Piotr Świerkosz, który zapytał o kwotę 
przeznaczoną na Budżet Obywatelski. Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta. 
 
Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 



10 
 

15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów     Brak głosu – 1 radny 
 

Uchwała Nr VI/3/2021 została podjęta większością głosów. 
 

d) w sprawie wyrażenia zgody na 8-letni okres dzierżawy nieruchomości oraz odstąpienia od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej 
i Nieruchomości Łukasz Odelga. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
komisji. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr VI/4/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 

e) w sprawie ustanowienia służebności gruntowej na nieruchomościach stanowiących 
własność Gminy Bieruń. 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej 
i Nieruchomości Łukasz Odelga. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
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8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr VI/5/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

f)     w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  
i Nieruchomości Łukasz Odelga. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr VI/6/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 

g) w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej miasta Bierunia 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta. 
 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię. 

 
Przewodniczący Rady podsumował wprowadzane zmiany w procedowaniu nad budżetem i poddał 
pod głosowanie projekt uchwały: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
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4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Uchwała Nr VI/7/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 

h) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Bierunia na lata 2021-2027 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta. 
 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. Zaznaczył, że była to wersja przedstawiona na komisji dnia 17.06.2021 r. 
 
Przewodniczący Rady zapytał czy Wydział Finansowy posiada ujednolicony tekst budżetu 
po wprowadzanych zmianach. Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta.  
 
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów     Brak głosu – 1 radny 
 

Uchwała Nr VI/8/2021 została podjęta większością głosów. 
 
 

i)      w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2021 rok. 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta. 
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Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
  
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr VI/9/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

j)      w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej na 2021 rok „Szczepienia ochronne 
przeciwko grypie dla mieszkańców Bierunia od 60 roku życia” 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik Wydziału Nadzoru i Spraw 
Społecznych Katarzyna Mazurczyk 
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr VI/10/2021 została podjęta jednogłośnie. 
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k) W sprawie zmiany Uchwały Nr XII/7/2012 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 

31 października 2019 r. w sprawie wprowadzenia wspólnej obsługi informatycznej 
dla jednostek organizacyjnych miasta Bierunia 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik Wydziału Nadzoru i Spraw 
Społecznych Katarzyna Mazurczyk. 
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Głos zabrała radna Agnieszka Demska-Furgał, która zapytała 
czy przygotowane zostały materiały odnośnie kosztów dotychczasowej obsługi informatycznej 
oraz kosztów zatrudnienia informatyka. Odpowiedzi udzieliła Naczelnik Wydziału Nadzoru i Spraw 
Społecznych. 
 
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian WSTRZYM. 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 
 

Uchwała Nr VI/11/2021 została podjęta większością głosów. 
 

l)        w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta Bierunia” Zespołowi Folklorystycznemu 
„Nowobierunianki” 

 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady. 
 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
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8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr VI/12/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 

m) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nowy Targ 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Burmistrz Miasta.  
 
Przewodniczący Rady zaznaczył, że projekt uchwały pojawił się dopiero na sesji, więc nie był 
opiniowany przez komisję. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Głos zabrał radny Piotr Świerkosz. Zapytał czy kwota 
pomocy jest wynikiem analizy możliwości budżetowej. Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta. 
 
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie:  
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr VI/13/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad 10 
Przewodniczący Rady poinformował, że korespondencja, która wpływa do rady jest na bieżąco 
przekazywana radnym albo przewodniczącym komisji. Nadmienił że wpłynęła petycja, która będzie 
rozpatrywana przez Komisję Skarg, Wniosów i Petycji bądź przez Komisję Gospodarki.  
 
Burmistrz Miasta:  

 poinformował, że powstanie mural upamiętniający strajk górników. Dodatkowo 
poinformował, że gmina zobowiązuje się do utrzymania tego muralu przez okres 6 lat,  

 przypomniał o zmianach w składzie komisji mieszkaniowej oraz podziękował za pracę radnym 
Stanisławowi Jureckiemu i Krystynie Wróbel. 
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Zastępca Burmistrza poinformował o zmianie taryf za odprowadzanie ścieków i dostawy wody. 
 
Ad 11 
Przewodniczący Rady zamknął VI sesję Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała:  
Agnieszka Ryba 
 


